
DA
BO TUDI
JUTRI
ŽIVLJENJE

C ez teden dni (4. novembra)
se bo s sejo zborov Ijubljan-
ske mestne skupščine kon-

čala razprava o programu četrtega samo-
prispevka v Ijubljanskih občinah. Po javni
razpravi v krajevnih skupnostih in organi-
zacijah združenega dela se v oktobru vr-
stijo seje delegacij in konferenc delegacij,
na katerih člani skupaj z vodstvi sociali-
štične zveze in sindikata ter zainteresira-
nlmi delovnimi Ijudmi in občani razprav-
Ijejo in ae opredeljujejo do programa in
sklepa o razpisu referenduma za uvedbo
IV. samoprispevka v mestu Ljubljana.

Že prve iniormacije s sej delegactj potr-
jujejo ugotovitev iz javne razprave, da
Ljubljančanom in drugim prebivalcem pe-
tih Ijubljanskih občin še zdaleč ni vseeno,
kakšna bo njihova prihodnost in prihod-
nost njihovih potomcev. Tako kot v javni
razpravi se tudi v delegatskih vrstah potr-
juJB in krepi prepričanje, da so načrtovani
objekti in naprave potrebni in da ye skraj-

Ljudje
naj
odločijo

mo. Iz vsega, kar smo zvedeli do oddaje
tega rokopisa v tiskarno, lahko utemelje-
no sklepamo, da bodo delegatske skupš-
čine v občinah in mestu sprejele sklep o
razpisu referenduma. Takšen je bil tudi
rezultat javne razprave, ki je ob kritičnih
razmišljanjih, pripombah in predvsem šte-
vllnih vprašanjih podprla zamisel o samo-
phspevku.

Besedo bodo torej imeli Ijudje, vsi, ki
ima/o po zakonu pravico glasovati na re-
ferendumu. Izidi referenduma (ta je načr-
tovan za nedeljo, 23. novembra) bodo po-
kazali, ali smo v Ijubljanskih občinah pri-
pravljeni še naprej s samoprispevkom po-
magati pri urejanju skupnih zadev. Kljub
vsem številnim načinom zbiranja potreb-
nih sredstev je na dlani, da brez samopri-
spevka - samo z drugimi predvidenimi fi-
nančnimi viri - ne bo mogoče hitro od-
pravili nakopičenih problemov in prebi-
valcem vseh petih Ijubljanskih občin za-
gotoviti predvsem čistejši zrak in dovolj
zdrave pitne vode. Preprosto gre za to, da
le s sredstvi samoprispevka lahko pospe-
šimo reševanja problemov, izboljšanje in
varovanje našega okolja.

Tokrat ni samo vprašanje, ali smo soli-
darni, ali se zavedamo, da moramo - se-
veda vsak po svojih močeh - vsi sodelo-
vati pri urejanju skupnih nalog. Na to kaj-
pada ne bomo pozabili, toda premisliti
moramo tudi o tem, da vsako zavlačeva-
nje lahko le škoduje. Vse predolgo smo
na varovanje okolja pozabljali. zato mora-
mo zdaj bolj pohiteti, da ne bo prepozno.
Razmislek iz tega zornega kota je prav
gotovo nujen pred referendumskim glaso-
vanjem, kajti končna odločitev bo v rokah
delovnih Ijudi in občanov Ijubljanskih ob-
čin - in odločali bodo predvsem o sebi
in zase.
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